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Wniosek 

 

Zwracam się z wnioskiem o ponowne rozważenie możliwości postawienia przez 

miasto kontenerów na potrzeby mieszkalnictwa socjalnego. Istnieje wiele rodzin, które 

notorycznie nie płacą czynszu, mają wyroki o eksmisję, jednak nadal zajmują lokale socjalne, 

ściągalność długów jest niska. Miasto przez cały czas ponosi koszty utrzymania tych lokali, 

remontów itd. Jeśli dysponowalibyśmy kontenerami, osoby eksmitowane zamieszkiwałyby   

w takich właśnie kontenerach, gdzie warunki są zupełnie inne, niż w mieszkaniu socjalnym. 

Może groźba takiej eksmisji spowodowałaby wzrost płatności wśród dłużników.  
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